
 

HANSTHOLM SKOLE 
 
Skolebestyrelsesmøde 30.april 2025 kl. 17:00-19:00 (bemærk tiden er rykket)  

 
Kommende møder: 16/6  
 
 

Deltagere: Søren, Christina, Jeanett, Cathrine, Berit, Martin, Poul, Rise, Henrik, 
Mikkel, Anna 
Suppleanter: Jette, Henrik 
 
Afbud: Henrik (forældre), Berit 
 
Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat  

17.00-17.05 

 

Udsendt i AULA gruppe  

 

2. Nyt fra elevrådet  

Clara og Nanna deltager ikke – det 

er onsdag. Anna orientere  

17.05.17.10   

 

 Der er kommet en masse nyt ude ”lege-

tøj” til gården mellem b og c gangen. 

Vi mangler en plan for indsamling af tin-

gene, så de ikke går til udenfor. Vi er tæt 

på.  

 
3. Økonomi  

17.10-17.20 
 

 

Kort budgetgennemgang 

Der er overskud i alle tre afdelinger.  

Der er jokere i fremtiden i forhold til f-kl. 

elever, vi ikke er sikre på der bliver eller 

skal andet sted hen. Samt i SFO hvor vi 

ikke helt ved, hvad behovet bliver, når vi 

har kortere skoledage. 

 

 

4. Siden sidst 

17.20-17.35 

a) Formanden 

b) Ledelsen  

c) Personalet 

d) Andre 

 

 

a) Vi har forsat intet hørt i forhold til sko-

ledistrikt ændringen. 

b) Outdoor messe, det var en succes, vi var 

meget synlige. Vi vil med igen næste år, 

som er 25. april 2026. 

Første udkast til opgaveoversigten er kom-

met ud til personalet i almen. De har alle 

nikket til de opgaver de er blevet tildelt.  

Vi har lagt en del af vores timebank timer 

til vores kommende to 1. klasse. Vi 



forsøger at lave et rul med to børnehave-

klasseledere. Man følger fra skoleintro, vi-

dere i 0. og ruller tilbage i slutningen af 1. 

klasse hvor de nye skoleintro elever kom-

mer.  

Terminsprøver for 8. klasse. 

Eksamenerne for 9. klasse starter på fre-

dag d. 2. maj.  

c) - 

d) - 

 

 

5. Personaleændringer 

17.35-17.40 

 

 

Anne som er i e-kl. går på barsel om to 

uger. Vi har fundet en vikar frem til som-

merferien. Tanken er at hvis alt går som 

det skal, så forsætter hun i kommende 

skoleår.  

Nikolaj som er pædagog i f-kl. stopper ul-

timo maj. Vi havde i går ansættelsessamta-

ler hvor valgt faldt på Jesper, der har væ-

ret i f-klassen tidligere både som stude-

rende og som barselsvikar.  

 

 

 

6. Skolefesten 15.maj 

17.40-18.00 

 

Der bliver styr på maden. Deadline på 

mandag (for Jeanett og Søren) 

Der skal nogle flere kager på bordet. 

Drikkevarer står eleverne for. 

 

7. Skolemad  

18.00-18.10 

 

Vi har søgt en pulje vedr. forsøg med sko-

lemad. Vi har søgt til alle afdelinger. Vi 

ved ikke om vi får den. Der er en med og 

en uden forældrebetaling.  

Vi får svar i juni. Vi har på nuværende 

tidspunkt ikke en leverandør. Hvis vi bli-

ver valgt, skal vi have det i gang inden 

marts 2026. 

 

8. Skolebestyrelsesmøder 25/26 

Møderul og mødetid – forslag  

 

Der ønskes rul og fra 16.30. 



18.10-18.20  

 

9. Næste skoleår – status for  

planlægning                                          

18.20-18.25  

 

Vi er godt i gang.  

Vi korter skoledagen af. 

Timebanktimerne er fordelt ud på vejle-

dere, vi har fokus på at skulle understøtte 

de 10% svageste elever. 

Timebankstimerne bruges til klassenstime 

på alle årgange.  

Timebankstimerne skal bruges til at lave 

inkluderende indsatser. Fra skoleåret start 

er to-lærer timerne fordelt ud på alle år-

gange. I løbet af året vil det så være muligt 

at omstrukturere timerne, så der kan laves 

indsatser hvor der er behov for det. Kur-

susholdet nedlægges, men indsatsen læg-

ges ind i klasserne.  

 

 

10.  Orientering til forældre om kortere 

skoledage – udkast. Se Bilag  

18.25-18.30 

 

Forslag til bilaget. Indskriv noget vedr. 

mellemtrins elever godt må indskrives i 

SFO, hvis man ikke tænker sit barn er klar 

til at komme hjem efter den kortere skole-

dag. 

 

 

11.  Nyt vedr. FE  

18.30-18.35 

 

Lederen af rengøring i vores området er 

blevet fyret.  

De to andre rengøringsledere har overta-

get opgaven i vores område. Vi ved endnu 

ikke hvem af dem der får ansvaret. 

Det har givet en ro på matriklen.  

Der skal spares på pedellerne i skolevæs-

net. Vores faste pedel går på pension til 

september, og vi er bekymret for at vi ikke 

får en fast pedel. Vi ved endnu ikke hvad 

planen er.  

 

12. Arbejdet med principper                        

hvad skal vi tage fat på efter ferien? 

18.35-18.45 

 

-Brug af skolen 

-Princip i forhold værdierne Fællesskab, 

lyst og læring. 



-Pædagogiske principper 

-Inklusion 

 

13. Punkter til næste møde 

18.45-18.50 

-Principper 

-Møderække 

-Evaluering af skolefest 

-Jubilæumsfest 

-Fordeling af forældremøder 

-Mikkel tager grill med og vi laver lidt mad 

 

14. Evt.  

18.50-19.00 

 

 

 

 

 

 


